

Unbelievable MCS 600

"One Step" Traffic Film Remover

Décapant "One Step" de Film Routier



PRODUCT DESCRIPTION / DESCRIPTION DU PRODUIT

UNBELIEVABLE: Pressure washer application using this product will remove traffic film completely. Does not require brushing. Also removes exhaust deposits, gasoline, and bug residues.

UNBELIEVABLE: Enlève complètement le film routier à l'aide d'un système de lavage à pression. Pas besoin de brosser. Décape aussi les dépôts d'échappement, de gazoline, et des résidus d'insectes.

DIRECTION / MODE D'EMPLOI

DIRECTION: Easy to use: simply spray and rinse. Can be used with hot or cold water. Can be used for steam cleaning. Safe for the environment, contains no phosphates or caustics.

Use a solution of 1-4 volumes per 100 volumes of water. Rinse with water. For best results, use a minimum pressure of 500lbs.

MODE D'EMPLOI: Facile à utiliser: simplement vaporiser et rincer. Peut être utilisé avec de l'eau chaude ou froide. Peut être utilisé pour un nettoyage à la vapeur. Sans danger pour l'environnement. Ne contient pas de phosphates ou de produits caustiques. Utiliser une solution de 1-4 volumes pour 100 volume d'eau. Rince avec de l'eau. Pour un meilleur résultat, utiliser une pression minimum de 500lbs.

Unbelievable

"One Step" Traffic Film Remover

Décapant "One Step" de Film Routier



CODE 1Lt	DCHUNB1
CODE 4Lt	DCHUNB4
CODE 20Lt	DCHUNB5
CODE 205Lt	N/A

APPEARANCE	Clear, semi-viscous liquid
ODOUR	Colorless with characteristic odour
ODOUR THRESHOLD	-
PH OF 1% SOLUTION	11.0 – 12.0
MELTING POINT AND FREEZING POINT	-
INITIAL BOILING POINT AND BOILING RANGE	Approximately 100°C
FLASH POINT	-
EVAPORATION RATE (BUTYL ACETATE =1)	N/A
FLAMMABILITY	N/A
UPPER AND LOWER FLAMMABILITY OR EXPLOSIVE LIMITS	Not determined
VAPOUR PRESSURE	N/A
VAPOUR DENSITY	N/A
RELATIVE DENSITY (WATER = 1)	1.10 – 1.30 (at 20°C)
SOLUBILITY (IN WATER)	100%
PARTITION COEFFICIENT -- N-OCTANOL/WATER	-
AUTO-IGNITION TEMPERATURE	-
DECOMPOSITION TEMPERATURE	-
VISCOSITY	-